

JAWATAN	JURUENJIN
JABATAN	'CRUISE & FERRY'
SEKSYEN	FERRY
TUGAS & TANGGUNGJAWAB	<ol style="list-style-type: none"> 1. Memastikan kelancaran dan keselamatan jentera/enjin, peralatan kejuruteraan dan bilik enjin. 2. Merekod bacaan suhu dan tekanan enjin utama dan janakuasa setiap dua trip ke dalam Buku Log Enjin. 3. Memeriksa dan memastikan peralatan kejuruteraan mencukupi, berfungsi dan berada dalam keadaan baik dan sempurna. 4. Memastikan yang bahan bakar, air tawar dan minyak pelincir mencukupi sebelum, semasa dan sesudah feri beroperasi serta membuat bekalan bahan apabila diperlukan. 5. Bertanggungjawab untuk melakukan kerja-kerja pembaikan (repair) terhadap kerosakan-kerosakan dan sekiranya tidak dapat dibaiki laporan hendaklah dibuat kepada "Flying Squad" untuk mendapatkan bantuan tambahan. 6. Memastikan proses bunker lancar dan selamat serta merekod data-data berkaitan 7. Bertanggungjawab untuk menambat feri dengan teratur dan selamat sewaktu di Pangkalan ketika merapat dan berlepas 8. Bertanggungjawab mengikat feri dengan kemas dan memastikan keselamatan feri terjamin sebelum meninggalkan feri sewaktu tamat bertugas.
PENGALAMAN & KEMAHIRAN	<p>Kelulusan / Pengalaman / Kemahiran</p> <ul style="list-style-type: none"> • Memiliki perakuan kekompetenan "Engineer Officer Domestic Less Than 750KW. • Atau Memiliki perakuan kekompetenan "Second Engineer Officer of Less Than 3000KW Near Coastal".

	<ul style="list-style-type: none"> • Kad Pelaut “Malaysia Seafarer”. • 3 tahun pengalaman pengendalian jentera/enjin, penyelenggaraan peralatan kejuruteraan operasi feri. • Memiliki keupayaan mengendali,menyelenggara dan membaiki enjin feri dengan cekap dan berkesan. • Kebolehan berkomunikasi dan memberi arahan dengan berkesan. • Keupayaan menguatkuasakan arahan/peraturan/prosedur yang telah ditetapkan.
<p>PERMOHONAN</p>	<p>Sila hantar permohonan anda bersama ‘Resume’ terkini dan salinan sijil-sijil akademik ke:</p> <p>JABATAN SUMBER MANUSIA (UNIT PERJAWATAN) PENANG PORT SDN BHD (HQ) LEVEL 5, 5130 TERMINAL PENANG SENTRAL JALAN BAGAN DALAM 12100 BUTTERWORTH PULAU PINANG</p> <p>atau emel kepada recruitment@penangport.com.my pada/sebelum 24 Februari 2023.</p>